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1. Schválení programu 5. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – program je předložen tak, jak byl v pozvánce. Provedli jsme per rollam hlasování ohledně zápisu ze 35. zasedání předchozího volebního 
období, a neměli jsme usnášeníschopnost. Proto navrhuje rozšíření programu o bod 2. 

Usnesení 05-01: AS ČVUT schválil program 5. zasedání s přidáním bodu 2. Kontrola a schválení zápisu z 35. zasedání AS ČVUT f. období 
2020-22. 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 37-0-0 Usnesení bylo přijato.   

2.  Kontrola a schválení zápisu z 4. zasedání AS ČVUT a zápisu z 36. zasedání minulého funkčního období 
J. Janoušek – tento zápis byl upraven dle všech připomínek a 23.12. byl zaslán k orientačnímu hlasování. Nikdo se nevyslovil proti, nikdo se 
nezdržel, ale bylo pouze 9 hlasů. Osobně ručí za to, že v tomto zápise nebylo nic kontroverzního. Připomněl, že je tam ještě zápis z prosincového 
zasedání, je jedno téma, na které jsou různé názory. Jde o téma přílohy a když se diskutovalo, jak se dobrat k výsledku, tak stále nejsme jisti a budeme 
to řešit. 

Usnesení 05-02: AS schválil zápis z 35. zasedání AS ČVUT f. období 2020-22. 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 37-0-0 Usnesení bylo přijato.   
J. Janoušek – jedná se o minulé zasedání. Všechny připomínky byly vypořádány. 

Usnesení 05-03: AS ČVUT schválil zápis ze 4. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 39 
Hlasování: 36-0-3 Usnesení bylo přijato.   

3. Představení nového vedoucího odboru transferu technologií a fundraisingu Rektorátu ČVUT 
J. Janoušek – podobné představení nového ředitele viděl na kolegiu rektora, bylo to velmi zajímavé a domluvili se, že proběhne i na zasedání, a to 
včetně dotazů. J. Urban – je nový vedoucí odboru pro transfer technologií a fundraising, odprezentoval informace o sobě a transferu technologii. J. 
Janoušek – kde působil? J. Urban – začínal jako právník ve White and Case, pak dělal poradenství pro MacKenzie. Poté založil první startup. 
Podniká 20 let. J. Janoušek – velký čas v prezentaci věnoval endowment fondu. Jsou to prostředky ve vlastnictví školy, největší má Harvard. V ČR 
to asi žádná škola nemá. V našem prostředí toho o tom tolik nevíme. Jaké jsou časové představy nebo jestli se to nějak může povést? J. Urban – je 
absolvent Harvardu, takže ví, jak se s těmi financemi pracuje. První krok je umět si o peníze říct. Tento nástroj tady neznáme, ale není to překážka. 
Pracuje s horizontem 2050 a je to 200 miliard korun. Uvedl výpočet hodnoty. Další věc jsou VC fondy. J. Janoušek – je to téma, které je v prostředí 
českých vysokých škol nezvyklé. Na konci roku rádi vyslechneme nějaké zkušenosti, jaké byly první kroky a tak dále. Rektor – schází interface 
mezi tím, že firmy neví, co děláme a kterým směrem jedeme, a my nejsme schopni jim to přetlumočit a vysvětlit. Jde o tu výzkumnou část, kde jim 
říkáme, že jsme špička a když se do toho zainvestuje, tak budou vznikat věci, které bude možné použít i v průmyslu. Musíme být schopni říct co 
děláme a k čemu to je. J. Urban – měli bychom vidět, jak se bude svět vyvíjet.  

M. Kuchař – zhodnocení startupů co měl. J. Urban – uvedl historii svých startupů.  V. Holuša – jsou tu témata která jsou s monetizací v rozporu. 
Jestli uvažuje nad touto tématikou, jako morální strategií. J. Urban – těchto případů bude minimum. Je to o tom, že kromě toho, že máme příležitost 
vydělat peníze, můžeme dělat dobro jako vedlejší produkt. Pro společnost z toho vypadne něco navíc než jen peníze. Například s UK dávají 
dohromady společný spin-off s lidmi, kteří budou opravovat určité části měst, které nefungují. Jejich sociologové a naši architekti a stavaři budou 
chodit po republice a nacházet disfunkční místa a budou je napravovat. Peníze tam moc nebudou, ale budeme napravovat něco, co nefunguje. Nechce, 
aby to znělo přízemně, ale je tady od toho, abychom vydělávali peníze. Musíme si o ně asertivně říkat. Rektor – jde mimo jiné o etičnost toho, co 
děláme. Situace ve světě je jaká je a snažíme se pomáhat. Je zde etičnost toho, že společnost může přežít jenom když spolupracuje. J. Urban – zbrojí 
se, aby se neválčilo. Pracují na systému, který pomůže při odminování na Ukrajině. D. Matějovská – byla účastníkem jednání mezi sociology a naší 
fakultou na zmíněném projektu. Chtěla se zeptat, jakou roli má. J. Urban – převzal proces fakulty od ní organizačně a dávají dohromady dohodu o 
tom, co tam kdo bude dělat. Teď se vše procesuje. Je v kontaktu s proděkankou a děkanem, jde o projekt Místo. V. Holuša – zbraně mu nepřijdou 
tak kontroverzní, ale spíš mířil na omezování lidských práv. J. Urban – ve smlouvách mají podmínky, které tohle řeší. 

4. Informace rektora  
Rektor – jako první představil 2 věci, které se blíží. a) přípravu rozpisu a mimonormativních rozpočtů; b) přípravu investice pro FSv. Dále informoval 
o několika akcích formou příkazu rektora: a) k normotvorbě b) řád výběrových řízení, c) příkaz o doporučených hodnoceních zákazníků, d) příkaz 
k realizaci Národního plánu obnovy. Přiblížil očekávanou návštěvu kontrolního týmu z HR Award; připomněl jmenování P. Záchy řádným ředitele 
VIC; informoval o podepsání memoranda o spolupráci ČVUT s armádou; o tom, že kolegové na CIIRC v rámci druhé výzvy centra kompetence 
neuspěli; dále o intenzivních diskusích k novele VŠ zákona. 

J. Janoušek – do AS obdrželi dotaz, žádost k vyjasnění usnesení, která se týkala letošní metodiky a konkrétně rozdělování prostředků DKRVO v 
novém principu, který byl letos zaveden, tedy že se nebudou započítávat do výsledků a do hodnocení na základě kterého se dělí peníze, ty výsledky, 
které v posledním hodnoceném roce nemají citaci. S tímto nesouhlasí vedoucí kateder matematiky různých fakult ČVUT se zdůvodněním, že v tomto 
oboru je vzorec pro získávání citací jiný a přichází až za delší dobu. Rektor – myslí, že když se pošle dopis AS a nedostane ho rektor, je to divné. 
Když nastane nějaký problematický bod, mělo by to být posláno předkladateli. Proč máme nastavení takto, je fakt metodiky tohoto roku, kdy máme 
poslední období, kdy hodnotíme 3 roky. Blížíme se ke konci přechodové doby, a vrátíme se k 5 rokům. Tento princip by se v následující metodice 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-04-26/Zapisy?csf=1&web=1&e=cIZgGx
https://campuscvut.sharepoint.com/:p:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-04-26/230426_AS_2.pptx?d=wc184aa672f80428f8f3448bd0822379f&csf=1&web=1&e=sdEqLg
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měl změnit a měli bychom prodloužit na 4 a 5 let a problém přestane existovat. Citovanost je pomalejší, ale zase ne o tolik. Když budeme mít 4leté 
období, tento deficit už nebude existovat. To, co kompenzuje tento efekt, je fakt, že matematika má nižší průměrný oborový IF, takže váha jedné 
citace je v našich vzorcích větší než u citací s vyššími průměry. Finančně jsme na citacích matematiky dotovali minulý rok. Z. Škvor – kdybychom 
měli stejné citační výsledky jako školy kolem nás, tak jsme 100 míst před nimi. To je naše nejslabší místo v hodnocení. Proto chceme udělat jemný 
krok k tomu, abychom řekli, že citace jsou důležité. Jestli se někde cituje o něco později, a to je víc než 3 roky, tak to znamená, že časopisům vyjde 
menší IF a i medián. My platíme za každou citaci stejně, i když je různě stará. Pokud se nám někde sníží medián, kterým dělíme, tak platíme o něco 
víc. Pohybujeme se tam, kde je statistická neurčitost, ale přejme matematikům, když nemají aplikační výsledky. Rektor – druhá věc, kterou Z. Škvor 
zmínil, je souvislost s matematickou publikací a publikací z praxe, která má větší citační obrátku. Bylo by dobře abychom plně využili potenciál 
teoretické matematiky a aplikované matematiky. Z tohoto úhlu pohledu ta úvaha může otevřít dveře k lepší spolupráci.  

J. Janoušek – to, že se vedoucí kateder obrátili na AS, nevidí jako procesní problém. Akademický senát věc potom dopraví k příslušným orgánům 
a je platformou pro komunikaci v rámci AO. U případné změny metodiky, takovou změnu by musel navrhnout rektor jako předkladatel. Je otázka, 
co by se tím změnilo, myslí si, že velice málo. Součásti mohou dělit svoje rozpočty dle vlastního uvážení. J. Meinlschmidt – dneska se k tomu 
přidala další katedra matematiky. J. Janoušek – tohle mělo být řečeno hlavně od děkanů v době, kdy se o metodice jednalo. My jsme měli zprávu se 
souhlasy z fakulty a předpokládalo se, že diskuse na fakultách proběhly. Mohlo tam být sdělení fakultních AS s poznámkami. Z. Škvor – proděkani 
mají kompletní data, kde si mohou publikace uvažovat pro rozdělení na vlastní fakultě. J. Kraus – rozšířená metodika v dalších letech počítá s tím, 
že se bude mazat ten poslední rok? Rektor – ano. J. Kraus – když se to bude zase odsouvat, jestli to nebude horší. Z. Škvor – daří se nám psát do 
impaktovaných časopisů, ale nemáme citace. Rektor – sráží nás to v jednom žebříčku hrozně dolů. Musíme dbát, aby lidé zvolili správnou strategii 
a šli do komunity, kde budou citováni. I. Jex – pro ČVUT je důležité zvýšit citovanost. Můžeme odměňovat ty, o nichž víme, že publikují věci s 
velkým ohlasem. Nebo druhý způsob, a dávat si pozor na to, kde se publikuje. Jedna věc, co nezafungovala, je komunikace. Rektor – prostě se to 
stává. Musíme odříznout ty, kde se střílí z kulometu do slepa. Nebere do toho konference, ale jsou takové publikace, co jsou ve vysokém impaktu, a 
přitom nemají žádné citace.  

Z. Škvor – je legitimní, že nějaká skupina píše předsedovi senátu. Napsal někdy někdo, že je metodikou zvýhodněn a ty peníze nechce? J. Janoušek 
– to se ještě nestalo. Je připravený přehled o umístění ČVUT ve světových žebříčcích. Domlouvali jsme se, že by byl na červnovém zasedání 
odprezentován. Pokud se v metodice letošního roku vyřazují publikace, které nemají citovanost za 3 roky od vzniku, a katedry matematiky vůči tomu 
vyjadřují nesouhlas, po doběhu přechodného období toto bude na publikace, které budou až za 5 let. Rektor – hodnotící okno by nemělo skočit do 
doby, kdy jsme byli zatíženi starými publikacemi. Přechodová fáze, kterou jsme domluvili, by měla být dodržena. Rozhození procent mezi fakultami 
by se to dotklo hodně. Proběhla diskuse o hodnotícím okně. Rektor – součásti uvnitř mohou postupovat tak, jako kdyby to neexistovalo. Ten dopad 
je všude stejný. Uvnitř součástí mohou započítat, jako by tam citace byly. J. Janoušek – zná srovnání metodiky univerzity a fakultní metodiky a 
zajímalo by ho srovnání.  

M. Šťastný – ptal se vedení fakulty, jak je to s postojem vůči ruským a běloruským studentům. Vedení se zeptalo rektorátu a jestli má rektorát nějaký 
postoj a nedostalo se jim odpovědi. Rektor – platí příkaz rektora, který tohle řeší a neskončí, dokud tato situace neskončí. M. Šťastný – takže může 
fakulta vydat vyjádření v tomto směru? Rektor – ano, G. Achtenová měla tuto informaci přenést. Platí stávající příkaz rektora. M. Kuchař – ano, 
zaznělo do od prorektorky. 

5. Projednání Akreditace na dostudování stávajících studentů bakalářských akademicky orientovaných studijních programů Ekonomika a 
management / Economics and Management do 30.9.2026 

V. Dvořáková – představila konkrétní důvody k předložení dokumentu. M. Kuchař – závěr z komise je, že doporučuje schválit předložené podmínky 
s výhradami, které vyjmenoval. Stanovisko se týkalo i dalšího bodu. J. Janoušek – kolik studentů, kterých se problém týká, je? V. Dvořáková – 
kolem 400 studentů. Jde o 2 ročníky. Předpokládá se tříleté studium plus jeden rok. Pokud by byli další studenti, řešilo by se to individuálně. P. 
Andres – v rámci diskuse na komisi pro pedagogické záležitosti diskutovali všechny záležitosti. Dále konkretizoval témata diskusí k dokumentu, 
který se týká i následujícího bodu programu. J. Janoušek – tyto 2 body se nyní diskutují společně. P. Olšák – chtěl by oba body oddělit, k jednomu 
se senát jenom vyjadřuje, to je žádost o dostudování, a až to bude uzavřeno, pustíme se do dokumentu, který AS schvaluje. 

Usnesení 05-04: AS ČVUT souhlasně projednal “Akreditace na dostudování stávajících studentů bakalářského akademicky orientovaných 
studijních programů Ekonomika a management / Economics and Management do 30. 9. 2026” 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 37-1-0 Usnesení bylo přijato.   

6. Schválení podmínek přijímacího řízení profesně orientovaných studijních programů Ekonomika management / Economics and Management do 
30.9.2026 

V. Dvořáková – doplnila předchozí expozé P. Andrese a blíže představila problematiku. P. Olšák – problém s poplatkem za úkony je zde proto, že 
dnes schvalujeme dokumenty, kde je napsáno, že ten poplatek se nedá vrátit. Studenti, kteří se přihlašovali a platili poplatky do programu zaměřeného 
akademicky, se dozvědí podle dopisu, který se chystá, že se automaticky jejich přihláška převádí někam jinam. A je dobře že se jim řekne, že se 
poplatek dá vrátit a je tam výjimka na to co je v podmínkách pro přijímací řízení. Je potřeba to oznámit a zdůraznit. J. Janoušek – potvrdil, že se 
poplatek v konkrétním případě, když student dá vědět do určitého termínu, dá vrátit. Bude to v zápisu z AS jako jasně deklarované. P. Andres – v 
dokumentu je, že poplatek je nevratný, a to je podle podmínek přijímacího řízení. To jsou ti, co se hlásí do toho profesního. To, co chtěl P. Olšák říct, 
se už týká toho schváleného programu. Bylo požadováno, aby přepsali, že jde o aktualizovanou verzi původních podmínek a že uchazeči budou 
informováni o této možnosti. Je to závislé na právním výkladu. J. Janoušek – tuto situaci jsme již vyřešili. P. Olšák – obává se slova ale, s tím, že 
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budeme čekat na právníky. I když řekneme, že chceme vracet poplatky, právníci mohou říct, že to není možné. Dále se bavíme o tom, že poplatek je 
nevratný ve schváleném dokumentu. J. Janoušek – ČVUT nesmí jednat protiprávně. 

Usnesení 05-05: AS ČVUT schválil předložené “Podmínky přijímacího řízení MÚVS ve studijních programech:  

• Podmínky přijímacího řízení pro profesně orientovaný bakalářský studijní program ECONOMICS AND MANAGEMENT PRO 
AKADEMICKÝ ROK 2023/2024  

• Podmínky přijímacího řízení pro profesně orientovaný bakalářský studijní program EKONOMIKA A MANAGEMENT PRO 
AKADEMICKÝ ROK 2023/2024 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 36-0-1 Usnesení bylo přijato.   

7. Projednání Scénáře ubytování na kolejích a dalších objektech ČVUT v Praze včetně jeho příloh pro AR 2023/24 
M. Vodička – předkládají dokumenty, které AS dostává každý rok. Týkají se pravidel, práv a povinností a postupů včetně procesů pro ubytování na 
kolejích ČVUT pro nadcházející akademický rok. Výčet změn je uveden v předkládací zprávě, kterou AS dostal. Nejdůležitější je změna v prioritách 
při přidělování, aby byli upřednostňováni studenti ČVUT. Poděkoval komisi pro SÚZ, která se podílela na přípravě dokumentů a aktivně se zapojila 
při projednávání. K. Pilná – komise dostala dokumenty, byly projednány, připomínky byly zapracovány a komise souhlasí s dokumenty a úpravami, 
které byly předloženy. V. Holuša – existují ale nějaké kontroverze ohledně hlavního pozitiva, protože nějaká skupina lidí přijde o ubytování. Byl 
včera seznámen s problémem v aktuálně předloženém scénáři. Na začátku tam je, že dokument je předložen na základě ubytovacího řádu a v tom je 
hned na začátku uvedeno, že řád upravuje ubytování studentů, absolventů a studentů jiných vysokých škol. V rámci toho řádu se adresují studenti 
jednotně, takže se chce zeptat, jestli se nedostaneme do nějakého rozporu. J. Janoušek – je to legislativní dotaz. Neznemožňujeme studentům nic, 
tohle je něco jiného. K. Pilná – my neznemožňujeme studentům se ubytovat, jen se změnilo prioritizování toho přiřazování. V. Holuša – tam se 
mluví o rezervování. J. Janoušek – to, že jsou priority, co je i nyní. Teď jsou prioritizováni ubytovaní studenti, i když jsou z jiné univerzity. nyní se 
priority mění. M. Vodička – rozpor tam nevidí. Lidé, kteří bydlí u nás a nejsou z ČVUT, přicházejí o přednostní právo před novými studenty ČVUT. 
To je změna, která má dát vyšší šanci studentům prvních ročníků, aby dostali lepší ubytování. V systému doposud byli prváci až třetí v pořadí a pak 
měl v podstatě jistotu, že dostane ubytování na Strahově. Přechod ze střední školy je velmi náročný a chce poskytnout studentům co nejlepší 
podmínky. Je to na úrok nestudentů ČVUT, ale domnívá se, že všichni, co u nás budou chtít bydlet a bydlí budou moct i nadále, jen nebudou mít 
garanci pokoje. J. Janoušek – doufá, že se to vyjasnilo. Nejedná se o znemožnění bydlení na koleji, je to jenom změna v pořadí přidělování míst.  

P. Olšák – chápe to tak, že nadřazený dokument definuje pojem student, takže pokud chceme mít v dalším dokumentu řečeno, že rozlišujeme 
jednotlivé studenty, musíme mít napsáno, které studenty myslíme. To je potřeba doplnit do dokumentu. J. Janoušek – v druhém, podřadném 
dokumentu, to tak je a tyto pojmy tam jsou. V. Holuša – přijde mu, že občas se používají 2 pojmy – člověk, který rezervuje, a člověk, co žádá o 
ubytování. Jsou tam konfliktní pojmy. Další věc je, že neočekáváme, že bude vyšší počet ubytovaných na ČVUT. Nebyla by možnost dát lidem aspoň 
možnost garance v rámci Strahova? V této době probíhají zápisy na jednotlivé koleje a způsobuje to nejistotu mnoha studentům. J. Janoušek – 
směřuje to k tomu, aby se nestalo, že nějaký student z jiné vysoké školy bydlí a chce dál bydlet na kolejích ČVUT, a jde o to, abychom ho nevyřadili 
při vysokém počtu studentů. V. Holuša – směřuje hlavně k tomu, že lidé, co nebudou mít jistotu ubytování, by mohli mít nějakou formu rezervace 
aspoň na populární pokoje v rámci Strahova. M. Vodička – neumí toto definovat a zajistit v rámci těchto dokumentů. Ani by to nepovažoval za 
správné. Myslí, že tohle je změna k lepšímu a co se týče skupiny studentů, kteří chodí na jiné školy, začneme s nimi aktivně komunikovat a neznamená 
to, že je chceme vyhánět, mají velkou šanci, že budou dále bydlet na stejném pokoji, jako byli, ale přeci jen může dojít ke stěhování. Jsou připraveni, 
že to budou vysvětlovat a nechtějí o ubytované přijít, ale nejde to aplikovat jako pravidlo do předložených dokumentů. Rektor – důležité je, že 
dáváme prioritu nastupujících studentům To je pomoc, která je pro naši univerzitu. J. Sláma – tohle běžně běží na kolejích jiných univerzit. 

Usnesení 05-06: AS ČVUT projednal Scénář ubytování na kolejích a dalších objektech ČVUT v Praze včetně jeho příloh pro AR 2023/24. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 
Hlasování: 34-0-2 Usnesení bylo přijato.   

8. Schválení Jednacího řádu AS FIT 
J. Meinlschmidt – změna jednacího řádu je drobná, přidává se článek, který definuje pozici tajemníka. Tento článek byl inspirován jednacím řádem 
AS ČVUT a zbylá ustanovení se významově nemění. Projednali dokument s legislativní komisí. V. Vymětalová – komise materiál dostala s 
předstihem, před projednali ho a nebyly k němu připomínky. Pak byl ještě korespondenčně projednán a je doporučen ke schválení. 

Usnesení 05-07: AS ČVUT schválil Jednací řád AS FIT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 38-0-0 Usnesení bylo přijato.   

9. Nominace zástupce FA ČVUT do Rady vysokých škol 
D. Matějovská – jedná se o nominaci L. Lábuse, který souhlasil s tím, že bude zástupcem v RVŠ. J. Janoušek – nominaci udělal AS FA a my ji 
potvrzujeme. O. Váňa – dotaz, jestli v minulosti v této radě byl nebo je tam nově. D. Matějovská – je tam nově. P. Olšák – dotaz, kdo tam byl 
doteď. D. Matějovská – byla do doktorka Zdráhalová. Jsme rádi, že si to L. Lábus vezme. 
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Usnesení 05-08: AS ČVUT deleguje jako zástupce FA ČVUT do Sněmu Rady vysokých škol prof. L. Lábuse. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 37-0-1 Usnesení bylo přijato.   

10. Informace o stavu rekonstrukce Bubenečské koleje 
J. Janoušek – tohle téma se probírá od října průběžně. Poděkoval J. Boháčkovi, že se dostavil. Tento bod navrhli studenti. J. Boháček – představil 
konkrétně situaci s rekonstrukcí a s dodavatelskou firmou, konkretizoval jednotlivé kroky směrem k napravení nedostatků s tím, že můžeme očekávat 
kolaudaci. I. Jex – studenti u toho byli? Zmínili, že jsou tam 2 opačně zabudované dveře. Vyřešilo se to? J. Boháček – to byly dveře na terasy, byly 
vyměněny a teď je to správně. K. Pilná – na minulém senátu hlásili, jak probíhala poslední návštěva. Na poslední návštěvě viděli zmíněné věci. J. 
Janoušek – bude v záři všechno opraveno? J. Boháček – doufá, že všechno bude do konce května. Střecha by měla být do konce dubna. K. Pilná – 
zmiňovala se velká vlhkost, která byla stavební a mizela. Zatékání střechou taky bylo vyřešeno. Reálně zatékání už tam nebylo, když tam byli 
naposled. Řeklo se, že střecha by mohla pokračovat i za chodu koleje. Teď se bude řešit připojení internetu, nábytek a vypadá to, že do září by se 
mělo všechno stihnout. J. Boháček – do 15. května by měl začít návoz a montáž nábytku. V. Vymětalová – žádala na hospodářské komise, aby se 
uspořádala nějaká schůze, pro ty, kdo by měli zájem se tam podívat. Až bude kolej připravená. 

11. Různé 
J. Janoušek – zapomněl se zeptat rektora, ohledně jednání AS o rekonstrukci FSv B, bude předložen do AS ke schválení investiční záměr? Rektor 
– předloží ho po projednání s děkany. Bude to na červnové zasedání. Odborná komise měla zpoždění s vyjádřením. T. Šenberger – pokud se AS má 
vyjádřit k investičnímu záměru, v červnu to asi bude zbytečné, když se musí podat na ministerstvo ke konci května. Rektor – tento deadline je možné 
o měsíc posunout. Ministerstvo na to čeká, ale my děláme rozpočet, rozpis a kolegové z komise doručili rozhodnutí pozdě. Prověříme to jinak, je 
potřeba abychom to dostali skrz. J. Vokřínek – je tam ještě čas. Rektor – dohodne se s děkany na mimořádné posunutí. J. Janoušek – tomuto by 
měla být věnována pozornost, pokud se to bude 31.5. schvalovat, předložení materiálů by se mělo uskutečnit co nejdříve.  

L. Vykydal – za 14 dní je sportovní den, doporučuje účast. Největší účast je v loděnici malá Chuchle, kde jsou dračí lodě. Také je to vysoce 
společenská akce, bude občerstvení. O. Váňa – 10.5. jsou na Podolí Mezi Bloky a v květnu bude Lesamáj, který se koná na kampusu v Dejvicích. 
Rektor – zítra bude také kladenský majáles. R. Zeman – podal informace k výjezdnímu zasedání. J. Janoušek – příští zasedání bude mimořádné 
17.5. a to v zasedací místnosti FSv (zasedání zrušeno, pozn. taj.). Ukončil zasedání.  

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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12. Záznam jednotlivých hlasování 
 

HLASOVÁNÍ č. 1 
26.4.2023 13:44:43 

 1. Schválení programu 5. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 5. zasedání s přidáním bodu 2. Kontrola a schválení zápisu z 35. zasedání AS ČVUT f. období 2020-22. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 37 (82%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 2 
26.4.2023 13:46:51 

 2. Kontrola a schválení zápisu z 4. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS schválil zápis z 35. zasedání AS ČVUT f. období 2020-22. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
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 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 37 (82%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 
26.4.2023 13:48:29 

 2. Kontrola a schválení zápisu z 4. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis ze 4. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Zdržel se 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 5. řádné zasedání AS ČVUT, 26. 4. 2023 

 

9 
 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Zdržel se 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 36 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 
26.4.2023 15:44:20 

 5. Projednání Akreditace na dostudování stávajících studentů bakalářských akademicky orientovaných studijních programů Ekonomika a 
management / Economics and Management do 30.9.2026 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT souhlasně projednal “Akreditace na dostudování stávajících studentů bakalářského akademicky orientovaných studijních programů 
Ekonomika a management / Economics and Management do 30. 9. 2026” 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Proti 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
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 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 37 (82%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 5 
26.4.2023 15:56:19 

 6. Schválení podmínek přijímacího řízení profesně orientovaných studijních programů Ekonomika management / Economics and Management do 
30.9.2026 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil předložené “Podmínky přijímacího řízení MÚVS ve studijních programech:  
• Podmínky přijímacího řízení pro profesně orientovaný bakalářský studijní program ECONOMICS AND MANAGEMENT PRO 
AKADEMICKÝ ROK  
2023/2024  
• Podmínky přijímacího řízení pro profesně orientovaný bakalářský studijní program EKONOMIKA A MANAGEMENT PRO AKADEMICKÝ 
ROK 2023/2024 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
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 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 36 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 6 
26.4.2023 16:12:38 

 7. Projednání Scénáře ubytování na kolejích a dalších objektech ČVUT v Praze včetně jeho příloh pro AR 2023/24 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT projednal Scénář ubytování na kolejích a dalších objektech ČVUT v Praze  
včetně jeho příloh pro AR 2023/24. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
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 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Zdržel se 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 
 Thuy Dung Ha  Nehlasoval 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 34 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
26.4.2023 16:15:06 

 8. Schválení Jednacího řádu AS FIT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Jednací řád AS FIT. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
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 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 38 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 8 
26.4.2023 16:17:55 

 9. Nominace zástupce FA ČVUT do Rady vysokých škol 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT deleguje jako zástupce FA ČVUT do Sněmu Rady vysokých škol prof. L. Lábuse. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
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 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Proti 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nepřítomen 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Omluven 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Omluven 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 37 (82%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 5 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 
 

 

 


